



Nikolay Slavkov, Associate Professor and Director, Canadian Centre for Studies and Research on Bilingualism and Language Planning (CCERBAL), Official Languages and Bilingualism Institute (OLBI), University of Ottawa

Nikolay Slavkov is Associate Professor and Director of the Canadian Centre for Research and Studies in Bilingualism and Language Planning (CCERBAL) at the Official Languages and Bilingualism Institute (OLBI) of the University of Ottawa. Prof. Slavkov's research contributions include keynote addresses, edited volumes, journal articles, and book chapters on adult language pedagogy and innovation, child language development, family language policy, technology, bilingualism, multilingualism, and (Slavic) linguistics. His recent work has appeared in *TESL Canada*, *The Canadian Modern Language Review*, *Immersion Journal*, *International Journal of Multilingualism*, *International Journal of Bilingual Education and Bilingualism*, *Second Language Research*, *Canadian Journal of Applied Linguistics*, *Lingua*, and *Journal of Slavic Linguistics*. He is currently the Editor of OLBI's bilingual journal, *Cahiers de l'ILOB / OLBI Journal*. Prof. Slavkov has taught in Canada, the United States, China, and Bulgaria.

Nikolay Slavkov, professeur agrégé, directeur, Centre canadien d'études et de recherche en bilinguisme et aménagement linguistique (CCERBAL), Institut des langues officielles et du bilinguisme (ILOB), Université d'Ottawa

Nikolay Slavkov est professeur associé et directeur du Centre canadien de recherche et d'études sur le bilinguisme et l'aménagement linguistique (CCERBAL) à l'Institut des langues officielles et du bilinguisme (ILOB) de l'Université d'Ottawa. Les contributions du professeur Slavkov en matière de recherche comprennent des allocutions, des volumes édités, des articles de journaux et des chapitres de livres sur la pédagogie et l'innovation linguistiques pour les adultes, le développement linguistique des enfants, la politique linguistique familiale, la technologie, le bilinguisme, le multilinguisme et la linguistique (slave). Ses travaux récents ont été publiés dans *TESL Canada*, *The Canadian Modern Language Review*, *Immersion Journal*, *International Journal of Multilingualism*, *International Journal of Bilingual Education and Bilingualism*, *Second Language Research*, *Canadian Journal of Applied Linguistics*, *Lingua* et *Journal of Slavic Linguistics*. Il est actuellement le rédacteur en chef de la revue bilingue de l'ILOB, *Cahiers de l'ILOB / OLBI Journal*. Le professeur Slavkov a enseigné au Canada, aux États-Unis, en Chine et en Bulgarie.